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Preocupació per les TDT locals públiques a la Selva   
Entitats de Blanes denuncien falta d'informació de l'Ajuntament 

És difícil que els ajuntaments de l'interior inverteixin el que cal per impulsar la seva TDT 

La falta d'activitat del consorci de la TDT pública local de la Selva Marítima, constituït el 
mes de maig per Lloret, Blanes i Tossa, està tornant a generar preocupació al municipi 
blanenc, on TV Blanes va deixar d'emetre ja fa uns tres mesos en analògic. Les entitats 
que es van aglutinar a l'entorn d'una plataforma per exigir la continuïtat de la televisió 
local denuncien que l'Ajuntament no els informa de com està el tema, mentre que el 
govern municipal els assegura que no els pot informar de res perquè no hi ha cap 
novetat. Els treballadors de TV Blanes, que tot i que no emeten continuen cobrint les 
notícies i fent la feina, estan neguitosos, ja que l'1 de novembre en principi es tanca el 
termini per crear les TDT públiques locals a tot el país. 

Per la seva banda, el Consell de l'Audiovisual de Catalunya (CAC) lamenta que la Selva 
Marítima, tenint professionals i estudis, no tiri endavant un canal que hauria de cobrir el 
buit d'informació local. “Ens preocupa que els consorcis de la Selva, tant el del litoral 
com el d'interior, no tirin endavant”, explica el conseller Josep Micaló. “Això significaria 
perdre l'oportunitat de fer periodisme de proximitat a la Selva”, afegeix. 

Segons el CAC, el cas de la Selva Interior, però, és encara més complex. “Ens consta 
que tenen dificultats econòmiques per tirar-lo endavant. Però la Selva interior no té la 
infraestructura que té Blanes amb la televisió municipal”, afegeix Micaló. Tot i que 
diversos municipis van fer el tràmit recentment de constituir el consorci de la TDT, és 
difícil que facin la despesa econòmica necessària per impulsar-la. 

Cinc dies sense tele a l'Empordà 
Veïns d'alguns municipis situats en els límits de les comarques de l'Alt i el Baix Empordà han tingut problemes de 
recepció de la senyal de la televisió des de dijous passat. En alguns casos no han pogut veure cap imatge des 
d'aquell dia. Aquest és el cas d'algunes cases de l'interior del nucli de Viladamat i de Verges. “Ens vam posar en 
contacte amb un instal·lador i va dir que havia rebut altres queixes”, ha comentat una de les veïnes afectades. Els 
alcaldes de Verges, Ventalló i la Tallada –expecte el de Viladamat– no tenen constància que hi hagi hagut problemes 
amb la recepció de la senyal. “No és un problema generalitzat, perquè únicament tenim constància de dos o tres 
cases que no reben la senyal i, alguna d'aquestes, és a tocar de l'ajuntament i en canvi en aquest edifici es veu la 
televisió sense cap problema”, ha explicat l'alcalde de Viladamat, Joan Bardera. 
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Blanes Viladamat  

 

Protesta davant l'Ajuntament per 
demanar la continuïtat de TV 
Blanes. Foto: LLUÍS SERRAT.
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